
 

RESUM CONSELL EXTRAORDINARI  de DONES  

 

Data: 13/12/2022 

Lloc: Diàlegs de Dona.  

Hora: 18.00 

 

Assistents: 

Conselleres: 

Patrícia Martínez . Consellera BCN Comú de l´equip de Govern del Districte  

Alba Segura Gomila. Consellera GM ERC 

Direcció d’atenció a les persones i territori : Pilar Heras i Borja Morodo 

Assistents Representants de les Entitats: 

-Mercè Amor. Diàlegs de Dona. 

-Fatima, Fhatna, Hassania, Fatima i Khadija .Diàlegs de Dona  

-Carmen Fuertes. Fundació tot Raval.  

-Irene Garcia. Centre Cívic Drassanes. 

- Txus Pedrosa. Bayt-al-thaqafa 

-Georgette Marjorie . Bayt-al-thaqafa.  

 

  



 
 

 

Ordre del dia: 

 

Lectura i aprovació si s´escau de l´Acta  anterior.  

Punt participatiu. Propostes de millora en els Serveis a les Persones del      

districte. Les entitats proposen :  

   -millores en l´atenció personal  

         -Sistemes de mediació.  

   -Canals de comunicació efectius.  

 

1. La Consellera fa la presentació i dona la benvinguda a les participants , i és 

donà per aprovada l´Acta de la sessió anterior.  

 

2. S´inicia el Punt Participatiu proposta de Millora dels Serveis a les persones al 

Districte. 

Possibles solucions a les mancances en les estratègies de millora,  

Agafem la paraula les dones de l´Associació de Diàlegs de Dona, creuen que la gent 

del país les “mira malament per com van vestides i per anar velades”, porten 

molts anys , però creuen que darrerament la situació al Raval, està molt més difícil 

per a elles, creuen que el barri es més insegur, i tenen més por d´anar pel carrer 

que en altres moments.  

Es fa la pregunta “que poden fer les dones pel barri ?”:  

Senten que no poden resoldre els problemes que té el barri, la pujada dels 

lloguers, l´encariment del menjar, la droga, la inseguretat,...esta preocupades però 

no saben que poden fer.  

Es demanen més escoles per aprendre l´idioma .  

Es senten molt impotents per a reivindicar i defensar els seus drets com a 

ciutadanes.  

Intervé Bayt-al-Tahqafa, entenent que calen espais per a dones que necessiten 

acollida i aprenentatge de l´idioma , i que se les pugui atendre en l´administració 

amb personal que parli els seus idiomes d´origen.  



 
 

Les participants de Diàlegs de Dona, insisteixen en la seva preocupació sobre la 

situació de soroll, i brutícia i la inseguretat en el Raval.  

La Consellera ressitua el tema de com millorem aspectes que des de 

l´administració s´atenen , com s’intervé des dels serveis, de forma inclusiva o no?  

Amb quins procediments?  

Demanen més servei de traducció, i més espais per aprendre l´idioma.  

Es demana un Centre únic de Serveis per a dones que compleixi requisits com no 

tenir barreres, i que sigui un lloc de relació entre dones autòctones i migrades.  

Aquest espai hauria d´incloure espais de formació laboral.  

Es comenta que les dones pateixen molta precarietat laboral, i que això es comú a 

totes les dones , dones soles, autòctones i migrades, i s´hauria de veure com 

s´atén aquesta precarietat des de l´Administració.  

Hi ha una intervenció en contra de la creació de guetos, i s´insisteix que si es 

domina l´idioma,  no perds capacitat de poder relacionar-te amb l´entorn, i els 

seus veïns i veïns, i per tal de poder integrar-se i fer la vida del lloc on vius cal 

conèixer la llengua.  

La Consellera fa la reflexió que la creació d´un centre exclusiu per dones no té una 

gestió fàcil. Creu que cal aprofitar els espais ja existents.   

Apunto la possibilitat de fer un producte comunicatiu amb totes les opcions que 

tenen les dones del districte per l´aprenentatge de la llengua , on s´especifiquin els 

diferents espais possibles.  

Sense cap aportació més de les participants, es dona el Consell extraordinari per 

finalitzat a les 19,30h.  

 

 

  

 

 

 

 


